Call for Paper and Panel Proposals                                                                                                                Technologies of Justice                                                                                                        Faculty of Social Science and Humanities                                                                                 University of Ontario Institute of Technology                                                                             Oshawa Ontario                                                                                                                                                        January 26-28 2018
[bookmark: _GoBack]We invite proposals (100-150 words) for papers and panels that engage the theme of Technologies of Justice from a range of theoretical and methodological perspectives. We welcome studies of how law is coming to grips with technological change; moreover, we encourage scholarly work concerned with law itself as technology of (in)justice. Thus, the conference offers opportunities to explore what it means to do justice and to addresses innovations and challenges in the way justice is done. The symposium will take place Friday January 26th and Saturday 27th in downtown Oshawa, and the annual mid-winter meeting of the Canadian Law & Society Association is scheduled for the morning of Sunday January 28th.
Please email 100-150 word paper abstracts and panel proposals (along with 100-150 word bios of presenters) to technologiesofjustice@uoit.ca 
Deadline for submission is Friday October 6th 2017.                                                                                      
***
Appel à communications                                                                                                     Technologies de la justice                                                                                                           Faculté des sciences sociales et humaines                                                                                            Institut universitaire de technologie de l’Ontario                                                                          Oshawa, Ontario                                                                                                                                                26 au 28 janvier 2018
Nous vous invitons à soumettre des propositions de communications et de panels (100 à 150 mots) qui abordent le thème des technologies de la justice à partir d'une gamme de points de vue théoriques et méthodologiques. Nous accueillons des réflexions portant sur la façon dont la loi s'attaque aux changements technologiques, ainsi sur la loi elle-même en tant que technologie de (l’in)justice. Ainsi, le colloque offrira des occasions d'explorer ce que cela signifie que de « faire » justice et d'aborder les innovations et les défis dans la manière dont la justice est menée. Le colloque aura lieu les vendredi 26 et samedi 27 janvier au centre-ville d'Oshawa, et la réunion annuelle de mi-hiver de l'Association canadienne droit et société est prévue pour l’avant-midi du dimanche 28 janvier.
Veuillez faire parvenir votre proposition de communication ou de panel de 100 à 150 mots (ainsi qu’une biographie de 100 à 150 mots) à technologyofjustice@uoit.ca.
La date limite de soumission est le vendredi 6 octobre 2017.
